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    Protokół Nr LXV 

z LXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego 

z dnia 30 listopada 2023 r. 

Posiedzenie LXV  Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego rozpoczęło 

się o godz. 830 w Starostwie Powiatowym w Ustrzykach Dolnych, przy  

ul. Bełskiej 22  według poniższego porządku obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  LXIV Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego. 

4. Prezentacja projektów uchwał, przedstawienie opinii komisji Rady Powiatu, 

dyskusja, głosowanie nad uchwałami w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 

2023 r., 

2) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

powiatu bieszczadzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024”. 

5. Interpelacje i pytania radnych. 

6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad sesji. 

     

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

Przewodniczący otworzył LXV Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu 

Bieszczadzkiego. Przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Starostę wraz  

z Zarządem i pracowników Starostwa.  

Następnie Przewodniczący stwierdził quorum (14 radnych).  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Marek Bajda odniósł się do pkt. 2 ,,przyjęcie porządku 

obrad”. 
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Uwag do porządku obrad nie wniesiono. Porządek obrad poprzez głosowanie 

(poprzez podniesienie ręki), przyjęty został jednogłośnie. Udział w głosowaniu 

wzięło 14 radnych.  

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

,,Przechodzimy do pkt. 3 porządku obrad – przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady 

Powiatu Bieszczadzkiego. Państwo radni otrzymali protokół z LXIV Sesji Rady 

Powiatu Bieszczadzkiego. Czy są do niego uwagi.” 

Uwag nie wniesiono. Odbyło się głosowanie. W głosowaniu jawnym (poprzez 

podniesienie ręki) udział wzięło 14 radnych. ,,Za” głosowało 14 radnych. Protokół 

został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 4, pkt 1) 

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

,,wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 2023 r.” 

Zwiększa się budżet powiatu o kwotę 473.140,00 zł. 

 Dochody – zwiększenia/zmniejszenia. 

Na tą kwotę składają się w dziale administracja publiczna – zwiększenia – 

61.000,00 zł, różne rozliczenia – zwiększenia – 409.100,00 zł, oświata i wychowanie 

– zwiększenia – 3.040,00 zł. 

Wydatki – zwiększenia/zmniejszenia. 

Administracja publiczna – zwiększenia – 41.167,00 zł, oświata i wychowanie – 

zwiększenia – 278.761,48 zł i zmniejszenia – 20.000,00 zł, ochrona zdrowia – 

zwiększenia – 40.000,00 zł, pomoc społeczna – zwiększenia – 31.360,00 zł i 

zmniejszenia 31.360,00 zł, edukacyjna opieka wychowawcza – zwiększenia – 

126.511,52 zł i zmniejszenia – 45.000,00 zł, kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego – zwiększenia – 51.700,00 zł. 
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Ustala się wykaz dochodów i wydatków finansowanych  z otrzymanych środków z 

Funduszu Pomocy na realizację zadań oświatowych w kwocie 11.553,00 zł i 

wydatki – oświata i wychowanie w kwocie 11.553,00 zł. 

Dotacja celowa dla Powiatu Sanockiego na dofinansowanie nauki religii 

Zielonoświątkowców w kwocie 180,00 zł. 

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny  

Pan Wiesław Sowiński - opinia Komisji  była pozytywna. 

Projekt uchwały w sprawie ,,wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Bieszczadzkiego na 2023 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska - 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.  

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak - 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 14 radnych. „Za” 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania  

w załączeniu uchwały).  

Ad. 4, pkt 2)  

Starosta Pan Marek Andruch przedstawił projekt uchwały w sprawie 

,,wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

powiatu bieszczadzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024”. 

Jest to poprawka uchwały podjętej na ostatniej sesji. Okazało się, ze ostatni pkt 

uchwały powinien mieć inne brzmienie. Zapis został poprawiony i nie wstrzymało 

to dalszych procedur. 

Projekt uchwały w sprawie ,,wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy powiatu bieszczadzkiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024” 

odczytała Pani Anita Piotrowska - Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

Bieszczadzkiego.  
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Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak - 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego.  Głosowało 14 radnych. „Za” 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania  

w załączeniu uchwały).  

Ad. 5 – brak. 

Ad. 6 

Radny Pan Krzysztof  Wnuk poprosił o zwrócenie większej uwagi na odśnieżanie 

dróg. Chodzi o drogę Łobozew w kierunku Łobozewa Dolnego. Droga jest 

odśnieżona, ale na zakrętach jest bardzo ślisko i należałoby posypać więcej soli. 

Wicestarosta Pan Artur Woźny powiedział, że przy tak zmiennych  temperaturach, 

kiedy występuje gołoledź należy zwrócić szczególną uwagę na częstsze 

posypywanie dróg piaskiem szczególnie w takich newralgicznych miejscach. 

Radna Pani Teresa Krupińska – Rostocka również zwróciła się z prośbą  

o zwrócenie uwagi i większe dbanie o drogę w Ropience. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda stwierdził, że jest zima, są obowiązki, ale 

są i będą działania w tym kierunku. 

Radny Pan Stanisław Solarz po raz kolejny zwrócił się z prośbą o ściągnięcie 

zepsutej od bardzo dawna tablicy zanieczyszczeń, która znajduje się na budynku 

liceum.  

Ad. 7 – brak. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.  

,,Proszę Państwa, dziękuję wszystkim i zamykam obrady LXV Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Powiatu Bieszczadzkiego.”               

        

 

Protokołowała:      PRZEWODNICZĄCY RADY 

Małgorzata Jonasz                            Marek Bajda 


